
PROTOKÓŁ NR LII/2022 

Z SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 29 listopada 2022 r.  

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew – p. Marcin Fabisiak. 

Obrady odbyły się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie oraz z 

wykorzystaniem środków łączności na odległość.  

Ad. 1. Otwarcie obrad LII sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 10.24 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i otworzył obrady L sesji 

Rady Gminy Wieliszew. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 15 radnych: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek  

9. Dorota Sarna 

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad został 

umieszczony w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad. Poprosił o 

zgłaszanie zmian i uwag do porządku obrad.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o dodanie do porządku obrad dwóch punktów: 

1/ Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

2/ Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie proponowanych przez Polskie Linie 

Kolejowe PKP S.A. przebiegów wariantów - korytarzy nowoprojektowanej linii kolejowej na 

odcinku Warszawa Praga - Nasielsk (Kątne/Świercze). 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by rozpatrzeć projekt uchwały w punkcie 9, 

natomiast projekt stanowiska w punkcie 23 porządku obrad. 

Więcej zmian nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. 

porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad LII sesji Rady Gminy Wieliszew. 



2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji Rady Gminy /z dn. 28.10.2022 r. oraz z dn. 

16.11.2022 r./. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie 

odpowiedziach.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew 

na rok 2022.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieliszew. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania 

przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w celu zwrotu kosztów przewozu.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/288/2017 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Wieliszew, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2023 rok.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Wieliszew nieruchomości stanowiących własność Gminy Nieporęt, 

położonych w obrębie ewidencyjnym Michałów-Reginów gmina Wieliszew. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/242/2020 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 11 września 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. 

Nowodworskiej i ul. Szafirowej), gm. Wieliszew. 

21. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew (obręb PGR, rejon ul. 

Kościelnej), gmina Wieliszew. 



22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Wieliszew. 

23. Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie proponowanych przez Polskie Linie 

Kolejowe PKP S.A. przebiegów wariantów – korytarzy nowoprojektowanej linii kolejowej 

na odcinku Warszawa Praga – Nasielsk (Kątne/Świercze). 

24. Wolne wnioski i informacje.  

25. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy Wieliszew.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad, ze zmianami 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy /z dn. 28.10.2022 r. oraz z dn. 

16.11.2022 r./. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokoły zostały zamieszczone w systemie 

e-sesja.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 28.10.2022 r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 16.11.2022 r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentacje z działalności Wójta Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

Prezentacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informację dotyczące naprawy nawierzchni ulicy Polnej w 

Michałowie Reginowie, boiska na osiedlu Silikaty oraz zamierzeń na zintensyfikowanie 

pracy przy sporządzaniu planów miejscowych, w związku z licznymi absencjami 

pracowników referatu.  



Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki w odniesieniu do pytania o ulicę Polną, zauważył że 

niedawno ona została przejęta przez gminę, w obecnej sytuacji nie jest możliwe wskazanie 

konkretnej daty realizacji. Zaplanowane zostały ulice, które zostały wskazane przez radny. 

W odniesieniu do absencji pracowników i opóźnieniach w realizacji planów miejscowych, 

Wójt Gminy stwierdził, że w przypadku planu dla Michałowa Reginowa opóźnienia nie są 

spowodowane niedopilnowaniem obowiązków przez pracowników, a koniecznymi 

uzgodnieniami z instytucjami opiniującymi, jak również chęcią pomocy mieszkańcom by w 

planie udało się ująć to o co wnioskują. Odnośnie boiska, jest to zadanie ujęte w budżecie 

gminy.  

Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady 

Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych 

na nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wniesiono żadnych interpelacji i 

zapytań.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

nieobecności dwóch członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew, w zaproponowanym brzmieniu  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/492/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wieliszew na rok 2022.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  



Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

nieobecności dwóch członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022, wraz z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/493/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 

2022, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, w 

brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/494/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

nieobecności dwóch członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  



Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie opłaty targowej, w 

brzmieniu zaproponowanym 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/495/2022 w sprawie opłaty targowej, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/496/2022 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów oraz doradców 

zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew 

jest organem prowadzącym. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zmian nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem 

prowadzącym, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Uchwała Nr LII/497/2022 w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i 

szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym, stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu w celu zwrotu kosztów przewozu.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu w celu zwrotu kosztów przejazdu, w brzmieniu 

zaproponowanym.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/498/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w 

celu zwrotu kosztów przewozu, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/288/2017 Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Wieliszew, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Zmiana uchwały ma na celu 



wprowadzenie promowania mieszkańców, którzy rozliczają się z podatku dochodowego od 

osób fizycznych wskazując jako miejsce zamieszkania gminę Wieliszew. 

Uwag i zmian nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/288/2017 Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wieliszew, które będą brane 

pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/499/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/288/2017 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 24 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wieliszew, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rocznego programu 

współpracy Gminy Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok, w brzmieniu 

zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/500/2022 w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieliszew z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2023 rok, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Gminę Wieliszew nieruchomości stanowiących 



własność Gminy Nieporęt, położonych w obrębie ewidencyjnym Michałów-

Reginów gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji. Są to działki, które stanowią część ulicy Długiej w 

Michałowie Reginowie, podjęcie uchwały niezbędne jest by móc przejąć działki na własność.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Gminę Wieliszew nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Nieporęt, położonych w obrębie ewidencyjnym Michałów-Reginów gmina Wieliszew, w 

brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/501/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Wieliszew nieruchomości stanowiących własność Gminy Nieporęt, położonych w obrębie 

ewidencyjnym Michałów-Reginów gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą, kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji. Przedmiotem dzierżawy jest pomieszczenie 

kuchenne o powierzchni 235 m2 w Przedszkolu w Skrzeszewie. Dzierżawcą jest Powiatowe 

Centrum Integracji Społecznej w Legionowie. 

Radna Renata Gostkowska-Maczuga poprosiła o informacje jakie koszty dzierżawy obecnie 

ponosi PCIS i czy zostaną one podniesione. Uzasadniła swoje pytania tym, że spotyka się 

z pytaniami mieszkańców o zasadność wspierania tego typu działalności, która nie przynosi 

zysków gminie.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że obecna umowa wygasa z 

końcem listopada, jest to kwota 350 zł miesięcznie plus koszty mediów. Obecnie trwają 

negocjacje nowej stawki dzierżawy. W związku z tym, że jest to podmiot ekonomii 

społecznej nie będzie to kwota rynkowa. PCIS prowadzi działalność gospodarczą, uzyskane 

fundusze przeznacza na cele statutowe czyli m.in. na reintegracje osób wykluczonych 

społecznie, obecnie zatrudnione są cztery osoby z terenu gminy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki w odniesieniu do wyrażonego głosu mieszkańców, 

wyjaśnił że dzięki temu gmina nie generuje kosztów zatrudnienia personelu. Wspieranie 



podmiotu ekonomii społecznej jest potrzebne, ze względu na fakt, że są osoby którym 

potrzebna jest pomoc w znalezieniu się na rynku pracy.  

Radna Dorota Sarna stwierdziła, że wszelka okazana pomoc naszym mieszkańcom, którym 

grozi wykluczenie, jest konieczne. Jednak zdaniem Radnej konieczne jest wynegocjowanie 

kwoty jak najwyższej.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem podkreślił, że znalazł by się niejeden podmiot 

komercyjny, który byłby gotowy zapłacić stawki rynkowe za wynajem. Zdaniem Wójta 

Gminy najważniejsze jest wsparcie mieszkańców, którym grozi wykluczenie społeczne.  

Radni Renata Gostkowska-Maczuga oraz Artur Miętek podkreślili że prowadzona przez PCIS 

jest ważna oraz należy ją dalej wspierać.  

Więcej uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą, kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/502/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym z dotychczasowym dzierżawcą, kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji. Proponowana nazwa to ulica Adama Naruszewicza. 

Jest to droga wewnętrzna stanowiąca własność gminy Wieliszew, z inicjatywą nadania 

nazwy wystąpił Zespół ds. nazewnictwa ulic na wniosek radnej Danuty Wrzesińskiej.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 



Uchwała Nr LII/503/2022 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji. Proponowana nazwa to ulica Juliana Ursyna 

Niemcewicza, jest to droga wewnętrzna będąca własnością gminy Wieliszew. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/504/2022 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Olszewnica Stara, gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

O godz. 11.39 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 

12.01. 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/242/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia 11 września 2020 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. Nowodworskiej i ul. Szafirowej), 

gm. Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXII/242/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia 11 września 2020 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi 

Krubin (rejon ul. Nowodworskiej i ul. Szafirowej), gm. Wieliszew, w brzmieniu 

zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/505/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/242/2020 Rady Gminy 

Wieliszew z dnia 11 września 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. Nowodworskiej i 

ul. Szafirowej), gm. Wieliszew, stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Ad. 21. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew 

(obręb PGR, rejon ul. Kościelnej), gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Radny Edwin Zezoń podkreślił, że odrzucenie wniosku może skutkować uchyleniem planu 

lub skutkami finansowymi dla gminy. Radny wyraził rozczarowanie wnioskodawcy, 

ponieważ na posiedzeniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, 

przedstawiciele inwestora zobowiązali się do przesłania doprecyzowania żądań i propozycji 

rozwiązań. Poprosił o wystosowanie pisma do inwestora z przypomnieniem ustaleń 

poczynionych na posiedzeniu.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w rozpatrzenia wniosku o zmianę 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew (obręb PGR, 

rejon ul. Kościelnej), gmina Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/506/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Wieliszew (obręb PGR, rejon ul. 

Kościelnej), gmina Wieliszew, stanowi załącznik 18 do protokołu.  

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie treści skargi oraz omówienie 

projektu uchwały Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że członkowie komisji jednogłośnie rekomendują uznanie skargi za 

bezzasadną. Zdaniem Skarżącego zanieczyszczał powietrze poprzez spalanie 

niedozwolonych rzeczy. W trakcie rozpatrywania skargi, członkowie komisji nie dopatrzyli 

się zaniechań ze strony Urzędu Gminy. Dotychczasowe kontrole nie wykazały by emitent 

dymu używał niedozwolonego paliwa stałego.  



Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr LII/507/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Ad. 23. Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie proponowanych przez 

Polskie Linie Kolejowe PKP S.A. przebiegów wariantów – korytarzy 

nowoprojektowanej linii kolejowej na odcinku Warszawa Praga – Nasielsk 

(Kątne/Świercze). 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji. Ponadto członkowie komisji rekomendowali zmianę 

w § 1 ust. 1 ze słowa zgłasza na wyraża, oraz w ust. 2 dopisanie zwrotu „które 

odzwierciedla oczekiwania społeczności lokalnej”. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu stanowiska w sprawie proponowanych 

przez Polskie Linie Kolejowe PKP S.A. przebiegów wariantów – korytarzy 

nowoprojektowanej linii kolejowej na odcinku Warszawa Praga – Nasielsk 

(Kątne/Świercze), w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Stanowisko Nr 11/2022 w sprawie proponowanych przez Polskie Linie Kolejowe PKP S.A. 

przebiegów wariantów – korytarzu nowoprojektowanej linii kolejowej na odcinku Warszawa 

Praga – Nasielsk (Kątne/Świercze), stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Ad. 24. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje czy w temacie wariantów korytarzy dla linii 

kolejowej, rozważana jest propozycja wariantu proponowanego przez gminę Wieliszew, 

czyli rozbudowy już istniejącego torowiska. Poprosił również o informacje o przekazanym 

Domu Opieki Społecznej w Okuninie.  

Radny Bartłomiej Trzaskoma podziękował za przyjęcie stanowiska oraz dotychczasowe 

działania sprzeciwiające się powstaniu szybkiej kolei na terenie gminy. Poprosił o 



informacje o planowanej budowie chodnika między Olszewnicą Nową a Krubinem oraz o 

monit w MZDW o konieczności przełożenia chodnika w Olszewnicy Nowej.  

W imieniu prezes Koła Gospodyń Wiejskich, radny Trzaskoma zaprosił na spotkanie 

promujące wydanie książki Wieliszew na talerzu, które odbędzie się w dniu 11 grudnia 

2022 r.  

Radny Rafał Donarski poprosił o interwencje u zarządcy drogi w sprawie niedziałającej 

sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych przy ulicy Kusocińskiego.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki w odniesieniu do wypowiedzi radnego Edwina Zezonia 

poinformował, że wspomniany Dom Opieki Społecznej został sprzedany. W sprawie planów 

PKP podkreślił jak ważna jest tutaj solidarność mieszkańców. Proponowany wariant nr 7 

będzie i tak realizowany, ponieważ PKP planuje rozbudowę istniejącego już torowiska. 

Poinformował również, że przepisy unijne dopuszczają budowę kolei dużej prędkości, kiedy 

niema możliwości jej powstania nie powodując szkód. Wariant ten spełniałby również 

oczekiwania Powiatu Nowodworskiego, gdzie miałaby powstać bocznica do lotniska w 

Modlinie. Prawdopodobnie w lutym odbędzie się spotkanie z samorządami, a debata z 

mieszkańcami może odbyć się w okolicach kwietnia 2023 roku.  

W odniesieniu do pytań radnego Bartłomieja Trzaskoma, trwa projektowanie by uzyskać 

pozwolenie na budowę. Na bieżąco jest monitowane przełożenie chodnika.  

Radne Dorota Sarna oraz Krystyna Wesołowska odniosły się do wypowiedzi radnego 

Bartłomieja Trzaskoma, wyraziły poparcie dla walki z planowaną przez PKP PLK S.A. 

inwestycji.  

Ad. 25. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Gminy Wieliszew.  

O godz. 12.30 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady LII 

sesji Rady Gminy Wieliszew. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska       Marcin Fabisiak 

 

 

 

 

 

 


